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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
20. 10. 2021, konáno v zasedací místnosti FBMI v Kladně

zápis provedl: Tomáš Pícha, Marcel Petráň

začátek zasedání: 19:15

Přivítání se a představení delegátů.

Dvořáková I.: Vítá všechny přítomné.

Seznam osob s hlasovacím právem je v příloze.  Část delegátů přišla v průběhu zasedání.

OSOB S HLASOVACÍM PRÁVEM: 11

1. Schválení programu zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min)
2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min)
4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min)
5. Schválení zápisu  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min)
6. Schválení ekonomické činnosti Centrály - prodej mikin (vede: I. Dvořáková, typ:
hlasování, čas: 10 min)
7. Schválení ekonomické činnosti Centrály SU ČVUT - Halloween párty SU ČVUT (vede: I.
Dvořáková, typ: hlasování, čas: 10 min)
8. Žádost o podporu z Fondu projektů - Hokejová bitva 2021 (vede: I. Dvořáková, typ:
hlasování, čas: 20 min)
9. Jmenování Róberta Selveka členem Kontrolní komise SU ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ:
hlasování, čas: 30 min)
10. Jmenování Michala Kothery členem Kontrolní komise SU ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ:
hlasování, čas: 30 min)
11. Udělování čestných členství (vede: J. Hanuš, typ: hlasování, čas: 15 min)
N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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Usnesení 2021-10-01:
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do
konference Parlamentu dne 18. 10. 2021.”

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů

Silicon Hill (Bohuněk V.):

Na Strahově proběhla spousta akcí. Snažili se přilákat další aktivní členy. Proběhl Poznej

Strahov (ukazují co se kde po Strahově dělá). Poté proběhl This is Strahov. Dále Alumni.

Dále pořádali infoschůzky. Plánují Grilovačku pro nováčky. Dále se chystají dny otevřených

dveří pro jednotlivé projekty a chystají blokové hry. Plánují opravu meteostanice.

Pod-O-Lee (Tichý Š.):

Na Podolí proběhla Akce prvák. Prezentovali klub a jeho možnosti. Snažili se nabrat nové

členy. Dařilo se to především v PR kde mají 2-3 nové členy. Také ukazovali nováčkům

jednotlivé místnosti. Probíhaly poznávačky bloku D a E. V následujícím týdnu chystají akci

Halloween. Byla vyhlášena volba předsedy klubu. Přihlásili se čtyři lidé Lukáš Novotný,

Štěpán Tichý, Kateřina Šťouračová a Petr Pejchal.

BION (Verbovský M.):

Na Kladně se konala spousta akcí. Realizovali Before school beer. Účast na akcích byla

hojná. Proběhla Akce prvák a Prvák párty. Průběh akce byl vydařený a bezproblémový.

Dále proběhla Burza skript. ... Z posledních akcí se konal radioorientační běh. Proběhnou

doplňovací volby do představenstva a také se chystají na pravidelnou měsíční schůzku s

vedením fakulty.

eFDrive (Kosina J.):

Během léta měl eFDrive doplňovací volby do představenstva. Byly odložené, protože

chtěli, aby byly prezenční formou. Místopředsedou se stal Jiří Kosina. Předseda zůstal

zachován. Jediná změna je, že byla nahrazena Markéta Jirmanová Míšou Frebortovou.

Realizovali seznamovací kurz Uzel a další společné akce. Zdá se, že lidé mají chuť se
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společně setkávat. Po Uzlu se zapojili do Akce prvák na fakultách. Zúčastnili se i dalších

akcí jako Uzel Afterparty a Pivní štafeta. Plánují další volby do představenstva. Byly

vyhlášeny dnes a proběhnout mají za 14 dní 3. 11. 2021. Po uplynulých akcích se podařilo

nabrat řadu nových aktivních členů. Dále plánují Noc na fakultě.

BEST: (Obermajerová L.):

V BESTU se zaměřili především na nábor nových členů. Realizovali Poznej studentské

kluby. Akce dle nich byla úspěšná. Realizovali čtyři Kafé stánky na fakultách. Realizovali

trénink šesti představenstev z různých poboček BESTu. Minulý týden někteří členové

vyjeli do Tallinu na poznávací kulturní výlet. Postupně se vzájemně navštěvují 4 města.

Čekají je akce v Čajovně, kde jejich členové mají prezentační večer.

FIT++ (Procházková L.):

FIT++ uspořádalo spoustu akcí, první z nich byla akce, „How to Linux”, kdy jejich členové

pod vedením Petra Šťastného alias Soptíka pomáhali studentům především prvních

ročníků s instalací operačního systému Linux, zapojili se do Akce Prvák a Poznej

Studentské kluby. Proběhla také Dejvická Šifrovačka a to za přispění SU, takže děkují

parlamentu SU za schválení finančních prostředků na její realizaci. Běží cyklus přednášek o

právu pod názvem „Ajťákův průvodce galaxií práva”, které probíhají pravidelně v úterý

večer od 19:30 na FITu v učebně TH:A-942. Všichni jsou srdečně zváni.

Čeká je spousta akcí i v budoucnosti, zítra mají workshop LaTeXu pod vedením Ondřeje

Gutha, plánují ještě pokračování tohoto pro pokročilé. Dále pak proběhne seminář o tom,

jak se efektivně učit pod vedením Elišky Šestákové. Chystají FIT Vánoce a další FITrip.

Pozítří večer plánují teambuilding, který proběhne na FITu. Co se týče interního fungování

- měli schůzi představenstva - řeší prodlužování členství a možnou změnu stanov, budou

objednávat merch.

ISC (Bureš D.):

Probíhají Culture eveningy. Probíhají jazykové kurzy například Ázerbájdžánština. Mají

vyhlášeny volby a bude se volit nový prezident.
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Klub Čajovna (Netík R.):

Čajovna funguje dobře. Na schůzi představenstva ustanovili volební komisi. Pořádali

cestovatelské večery. Hodně sledují aktuální corona situaci.

+/-FEL (Petrášek V.):

Byli na kurzech pod vedením ÚTVS ČVUT. Účastnili se Akce prvák na fakultách. Pořádají

herní večery jak offline tak online. Několik meetingu na Karlově Náměstí, kdy chodí se

studenty na kebab. Plánují Den zájmových klubů na FELu. Chtějí společně vykrajovat dýně

a suroviny využít i na vaření.

AVC (Proton Petráš V.):

Měli DOD. Podařilo se nalákat pár prváků. Pomáhali na Noci vědců. Spolupracovali s

CIIRCem. Natáčejí s Engineers. A podařilo se koupit gauč. Připravují na 17. listopad koncert

na Václavském náměstí. Dále připravují Den vědy a techniky nyní s názvem Den Akademie

věd.

3. Info z AS ČVUT

Váňa O.:

AS ČVUT měl Výjezdní setkání. Řešili různá témata. Například digitalizaci dokumentů jako

potvrzení o studiu a další. Řešili Betlémský palác, jelikož se rektorát bude stěhovat do jeho

prostor. V Betlémské kapli budou nové varhany. Zasedali 29. 9. 2021., kde řešili návrhy na

kandidáty na rektora. Kandidát je pouze jeden a to doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. Na

dalším zasedání 16. 11. 2021 budou volit rektora.

4. Info z Centrály

Kondáč R.: Proběhlo Výjezdko SU ČVUT. Další Výjezdko SU ČVUT někdy bude.

Pícha T.: Plánuje Souboj fakult. Bude bowling 6.11.2021 Další turnaje ještě nejsou jisté.

Brožová A.: Bude Halloween SU ČVUT. Prosí o přesdílení eventu na sociálních sítích. Event
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je přístupný všem studentům ČVUT.

Dvořáková I.: Chválí Výjezdko. Proběhla akce Ahoj Techniko. Tomáš Pícha měl na starosti

Akci prvák. Doplňuje, že by bylo vhodné, aby byla SU na Akci prvák více viditelná.

Vítání na ČVUT dopadlo dobře.

Strahov OpenAir proběhl také v pořádku a úspěšně.

Čeká nás Hokejová bitva, která je stále v řešení. Byly problémy s místem, proto se to řeší

na poslední chvíli.

Plánují Vánoční ples. Sloučení plesu a Vánočního večírku. Doufá, že akce proběhne 3. 12.

2021.

Byla podepsána s paní Žákovou na Strahově GDPR smlouva se SU ČVUT pro získávání

údajů potřebných k volbám.

Procházková L.: Jak je na tom rámcová smlouva?

Dvořáková I.: Je v řešení.

5. Schválení zápisu

Dvořáková I.: Zasílá zápis z minulého zasedání Parlamentu do konference Parlamentu.

Usnesení 2021-10-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu dne 16.9.2021 zaslaný do konference Parlamentu dne 20. 10. 2021 ve

20:04.“

OHP: 12; 10:0:2 – Usnesení bylo přijato.

Vladimír Petráš za AVC ČVUT dorazil po zahájení zasedání.
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6. Schválení ekonomické činnosti Centrály SU ČVUT - prodej
mikin

Dvořáková I.: Komentuje důvod vytvoření ekonomické činnosti (EČ). Studentská unie

ČVUT pravidelně dává možnost pořídit si a zakoupit mikinu Studentské unie ČVUT.

Hanuš. J.: Ptá se, zda existuje nějaká množstevní sleva.

Petr Gula z Hlávkovi koleje  dorazil po zahájení zasedání.

Dvořáková I.: I kdyby tam nějaká množstevní sleva byla, tak tu konečnou cenu vydělila

počtem kusů.

Procházková L.: Ptá se na dodavatele mikin.

Dvořáková I.: Dodavatelem je Marek Herna.

Petráš V.: Dotaz na to zda se to stihne do 31. 10. vyřídit.

Dvořáková I.: Odpovídá, že ano.

Usnesení 2021-10-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU
ČVUT na prodej mikin zaslanou  do konference Parlamentu dne 18. 10. 2021.“

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.

7. Schválení ekonomické činnosti Centrály SU ČVUT -

Halloween párty SU ČVUT

Dvořáková I.: Oznamuje, že dne 27. 10. 2021 proběhne Halloweenská párty pod

organizací lidí z organizačního týmu zaČVUTění. V rámci organizace diskutovali o tom, zda

čerpat z fondu projektů a nebo vytvořit ekonomickou činnost.

Procházková L.: Upozorňuje na chybějící písmeno L v názvu akce „Halloween”.

Dvořáková I.: Po diskuzi s delegáty opravuje názvy a dopisuje, že uvedené ceny jsou

včetně DPH.
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Pilný M.: Ptá se, zda bude nájem za prostory.

Dvořáková I.: Oznamuje, že pronájem je zadarmo a že klub bude otevřen mimo

standardní otevírací dobu a tedy budou rádi za útratu.

Odesílá upravenou ekonomickou činnost do konference Parlamentu.

Usnesení 2021-10-04:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU
ČVUT - Halloween párty SU ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 20. 10. 2021
ve 20:22.“

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato.

8. Žádost o podporu z Fondu projektů - Hokejová bitva 2021

Dvořáková I.: Prezentuje žádost o podporu z Fondu projektů pro Hokejovou bitvu 2021.

Delegáti postupně komentují drobné překlepy a úpravy v dokumentu.

Dvořáková I.: Pokračuje v prezentování obsahu žádosti.

Dodává, že realizace akce byla od začátku nejistá, a proto letos nebylo vypsáno FSP. Proto

je předkládána tato žádost.

Dále prezentuje finanční rozpočet uvedený v žádosti.

Uvádí, že policii bylo nahlášeno využití světlic a dýmovnic před stadionem.

Prezentuje nákup plackovače a dodává možnosti jeho využití v rámci celé SU ČVUT u

všech klubů. Výhodou je možnost půjčování a možnost dělat počet placek úměrný potřebě

klubů.

Hanuš J.: Ptá se, zda byla provedena nějaká rešerše ohledně ceny nákupu plackovače,

vykrajovačky a dalších potřeb.

Dvořáková I.: Odpovídá, že ano.
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Hanuš J.: Ptá se, zda by nebylo vhodné nakoupit více spotřebního materiálu na vytváření

placek.

Pícha T.: Komentuje, že by bylo vhodnější nakoupit větší množství materiálu z jiného

rozpočtu.

Kothera M.: Upozorňuje, že na této akci se převážně propaguje ČVUT. A zda byla

realizována diskuze s PR ČVUT a panem rektorem. A zda by nemohla akce být financována

z rozpočtu ČVUT.

Dvořáková I.: Oznamuje, že tato diskuze neproběhla. Ovšem uznává, že tento nápad je

dobrý.

Kothera M.: Navrhuje, aby schválení žádosti bylo podmíněno tím, že proběhne debata s

zástupci ČVUT a bylo požádáno o finanční prostředky z jejich strany. A v případě

nepřispění financí ze strany ČVUT bude tato žádost platná.

Delegáti diskutují, jakou podobu by poté měla žádost a jak by měla být vedena diskuze s panem

rektorem.

Pokorný T.: Ptá se na to, zda ČVUT bude platit startovné týmů, a zda tam ČVUT již platí

nějakou částku.

Dvořáková I.: Potvrzuje, že rektor každoročně i nyní dává podporu organizačnímu týmu.

Letos byla částka z 30 000 zvýšena na 50 000 kvůli odchodu některých sponzorů.

Delegáti dále diskutují o možnostech financování a podobě usnesení.

Dvořáková I.: Vysvětluje, jak vypadá světelná show a nahlášení show na policii. Policie

ukládá podmínky v závislosti na typu akce a umístění.

Kothera  M.: Ptá se, jestli se s PR ČVUT dohodl lev a ostatní jejich věci.

Dvořáková I.: Měl by to řešit Martin Andrýsek.

Kothera M.: Zmiňuje, že by v případě potřeby mohlo přispět i PR ČVUT.

Dvořáková I.: Souhlasí a navrhuje doplnit manuál o poznámku možností oslovení ČVUT a
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jeho součástí o finance na Bitvu.

Kothera M.: Ptá se na to, jaká je smlouva s organizátory Bitvy o partnerském prodeji

lístků.

Dvořáková I.: Bude vytvořena smlouva jako každý rok. Organizátoři ze zaČVUTění budou

chodit v dresech a prodávat lístky. Bude domluvený Klub Čajovna a Ego čajbar jako místo

prodeje lístků.

Další dotazy nejsou.

Ze zasedání odchází Alena Brožová a Radoslav Kondáč.

Usnesení 2021-10-05:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje žádost o podporu z Fondu

projektů na akci Hokejová bitva 2021 za předpokladu jednání s ČVUT o poskytnutí finanční

podpory ze strany ČVUT. Žádost byla zaslaná do konference Parlamentu dne 20. 10. 2021

v 20:50.“

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato.

9. Jmenování Róberta Selveka členem Kontrolní komise SU

ČVUT

Dvořáková I.: Vyzývá Róberta Selveka, aby se uvedl a sdělil informace o sobě.

Selvek R.: Uvádí informace o své funkci v klubu Silicon Hill. Působil v představenstvu

Silicon Hillu. Zmiňuje, že byl osloven, aby podal kandidaturu na člena kontrolní komise.

Vyzývá ostatní, aby se ptali, co je zajímá.

Petráš V.: Ptá se, zda Róbert zná i další kluby Studentské unie ČVUT.

Selvek R.: Odpovídá, že nezná úplně všechny. Zná několik zájmových klubů, jako je třeba

FIT++, a snad si vzpomíná na všechny kolejní kluby.

Procházková L.: Poznamenává, že tyto informace nejsou potřeba vědět, že se nezkouší z

encyklopedických znalostí.

Pokorný T.: Ptá se, jaká byla jeho činnost v klubu SH v souvislosti s komunikací s
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předsedou SH.

Selvek R.: Upozorňuje, že byl 2 roky v představenstvu SH.

Pokorný T.: Ptá se na jazyk výročních zpráv kontrolní komise.

Selvek R.: Odpovídá, že pokud to má být nějaký oficiální výstup, například výroční zpráva

KK, tak to by se neodvážil napsat ji slovensky.

Tichý Š.: Ptá se co bylo motivací Róberta jít do Kontrolní komise

Selvek R.: Líbí se mu tato pozice v rámci SU ČVUT a myslí si, že máme hodně unikátní

způsob fungování. Navíc ho baví číst předpisy.

Dvořáková I.: Ptá se, až bude Kontrolní komise kompletní, co má v plánu řešit jako první.

Selvek R.: Obnovení preventivní činnosti Kontrolní komise. Také se pobavit s kluby o

stanovách a pak záleží co přijde dál.

Pícha T.: Ptá se, jak na tom bude s časem.

Selvek R.: Momentálně ještě studuje a pracuje na diplomce. Ovšem v následujícím

semestru by již měl mít dostatek prostoru.

Kosina J.: Ptá se, zda bude mít snahu poznat kluby SU ČVUT.

Selvek R.: Zmiňuje, že to jistě v plánu má. Že ví, jaké jsou aktivity jednotlivých klubů, ale

nezná dobře jednotlivé členy.

Bohuněk V.: Prosí, aby hlasování bylo provedeno tajně.

Hanuš J.: Žertuje a ptá se, zda tajné hlasování znamená, že pošlou Róberta za dveře.

Další delegát se připojuje k žádosti o tajnou volbu.

Mezi hosty zasedání jsou vybráni skrutátoři, kteří se začínají připravovat na průběh tajné volby.

Kothera M.: Navrhuje jmenovat skrutátory pro všechny případné dnešní tajné volby. Dále

navrhuje, že by se nyní představil on a následně by se volba obou kandidátů sloučila.
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Dvořáková I.: Navrhuje to samé a souhlasí.

Debata byla přesunuta k dalšímu bodu 10.

10. Jmenování Michala Kothery členem Kontrolní komise SU

ČVUT

Dvořáková I.: Prosí Michala Kotheru o odprezentování sebe.

Kothera M.: Uvádí informace o své kandidatuře. Zmiňuje, že obdobnou kandidátku posílal

před dvěma lety. Uvádí, že by rád působil v Kontrolní komisi dále.

Selvek R.: Ptá se, zda bude kandidovat na tuto pozici znovu za dva roky.

Kothera M.: Nezaručuje, že tomu tam bude.

Dvořáková I.: Ptá se na další dotazy, a když nepřicházejí, děkuje Michalovi Kotherovi za

představení a kandidaturu.

Další dotazy nejsou.

Usnesení 2021-10-06:

“Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje tři skrutátory pro všechna tajná

hlasování na zasedání dne 20.10.2021. Jmenovanými skrutátory jsou: Tomáš Pokorný, Jiří

Hanuš a Bára Ježková.”

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato.

Skrutátoři vysvětlují způsob hlasování.

Gura T.: Upozorňuje, že dle definice tajné volby musí hlasování probíhat tak, aby na

hlasující nebylo vidět.

Hlasování probíhá za dveřmi mimo zasedací místnost.

Usnesení 2021-10-07:
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„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje Róberta Selveka, narozeného

27.12.1996, trvalým bydlištěm Madridská 2850/1, Košice, Slovenská republika členem

Kontrolní komise SU ČVUT.”

OHP: 13; 9:2:2 – Usnesení bylo přijato.

Usnesení 2021-10-08:

„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Michala Kotheru, narozeného 15. 1. 1992,
trvalým bydlištěm Čs. armády 760, Milevsko členem Kontrolní komise.”

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato.

Byla provedena tajná volba, během které došlo k hlasování o jmenování Michala Kothery i

Róberta Selveka.

Parlament vzal na vědomí  výsledky tajné volby provedené skrutátory.

Kothera M.: Žádá všechny kluby, kromě Silicon Hillu, aby projevili snahu hledat členy

kontrolní komise.

11. Udělování čestných členství

Hanuš J.: Uvádí daný bod zasedání a zmiňuje, že se na zasedání Parlamentu dostavil
Tomáš Gura. Vyzývá Tomáše Guru k odprezentování své osoby.

Gura T.: Ve Studentské unii funguje zhruba od roku 2009, kdy se zapojil jako aktivní
registrátor na Strahově. Později se dostal do skupiny adminů, kde měl přístup k serverům
na Strahově. Začal se zajímat i o představenstvo Silicon Hillu, do kterého později i
kandidoval. Následně také kandidoval na post člena Kontrolní Komise.

Váňa O.: Ptá se, zda by Tomáš mohl uvést něco, na co je hrdý a co se mu povedlo.

Gura T.: Uvádí, že by si spíše vzpomněl na věci co se nepovedly, ale když už by měl něco
vypíchnout, tak je hrdý, že hodně posunuly věci na Strahově, přesněji se jedná o
serverovnu. Také zlepšení vztahů se SÚZem.

Bohuněk V.: Ptá se, jestli by mohl uvést pár věcí, co se mu tedy nepovedly.
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Gura T.: Uvádí, že se věci z posilovny na Podolí dostaly do klubů Sincoolka, Bubeneč a
Masařka. Tyto kluby následně přeprodávaly tyto věci mezi sebou. On při řešení těchto věcí
vystupoval dosti emotivně a rázně, což mu bylo později vyčítáno. Také bylo diskutabilní,
jestli nepřekročil svou pravomoc.

Pícha T.: Ptá se, co má nyní Tomáš v plánu.

Gura T.: Poznamenává, že se bude snažit upřesňovat některé historické věci, pokud bude
potřeba. Jinak se nebude snažit být příliš aktivní, i když rád pomůže.

Kothera M.: Doplňuje, že množství práce, které Tomáš Gura pro SU ČVUT udělal, je
enormní.

Hanuš J.: Pokračuje v prezentaci členů, kteří jsou navrženi bývalou Centrálou na čestná
členství. Upozorňuje na Tomáše Drábka. Uvádí ho jako bývalého člena Centrály SU ČVUT,
kde dělal projekťáka, HR člověka a člověka, co řešil finance. V Silicon Hillu působil jako
registrátor. Založil klub +/-FEL.

Kothera M.: Obdivuje schopnost Tomáše Drábka, jak všechno dokázal všechno stíhat a to i
s ochotou.

Dvořáková I.: Oznamuje, že Tomáši Drábkovi hodně vděčí za získané zkušenosti.

Gura T.: Poznamenává, že Tomáš Drábek měl v povaze v případě hádky a pře s ostatními
členy najít argumenty pro obhajobu svého názoru a řešit problémy v klidu.

Hanuš J.: Zmiňuje Jozefa Šebáka, který působil v SU ČVUT jako prezident. V minulosti
působil jako zástupce nějakých bloků na Strahově. Také byl místopředseda klubu
Pod-O-Lee.

Kothera M.: Oznamuje, že Jozef Šebák je stále aktivní v SU ČVUT. Kdyby se nestal
prezidentem, tak by pravděpodobně spolu byli v Kontrolní komisi. Popisuje aktivity, které
spolu řešili jak v rámci SU ČVUT tak v rámci celého ČVUT.

Štěpán: Doplňuje, že Jozef Šebák stále aktivně působí na Podolí.

Usnesení 2021-10-09:

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Tomášovi Gurovi.
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OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.

Usnesení 2021-10-10:

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Jozefovi Šebákovi.

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.

Usnesení 2021-10-11:

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Tomášovi Drábkovi.

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.

Hanuš J.: Děkuje Parlamentu za schválení usnesení.

(potlesk)

N. Různé

Bureš D.: Plánují udělat setkání všech sekcí jejich obrovského klubu (všechny sekce), tedy
18 klubů z celé ČR . Potřebují zařídit nyní ubytování. Přemýšleli o využití Strahova. Ale má
informace, že již nelze Strahov využít k ubytování na hostelu.

Bohuněk V.: Kvůli karanténě to není možné. Na bloku 8 (izolace) a 12 (příjezdová
karanténa) jsou ubytováni lidi ve spojitosti s karanténou. Proto nelze na Strahově využít
hostel.

Tichý Š.: Na Podolí se stále rekonstruuje blok E, a proto je snížena kapacita kolejí na
Podolí.

Pícha T.: Ptá se, zda  jsou nějaké další nápady a doporučení na ubytování.

Bureš D.: Doplňuje, že celá věc je ještě v řešení.

Obermajerová L.: Doplňuje, že mají již nějaké zkušenosti a že se mohou spojit s
Dominikem a poradit si.

Dvořáková I.: Zve účastníky zasedání na Vánoční ples konaný 3. 12. 2021. Multifunkční sál
Na Marjánce.
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Dvořáková I.: Končí zasedání Parlamentu.

22:16 ukončení
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Přílohy:
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